
 

 

Referat skolebestyrelsesmøde. 
 

Mandag den 19. september 2022  
 

Kl. 17:00- 19:00 
 

 
Husk der er møde for de forældrevalgte 
 

Kl. 16:00-17:00 
 

Deltagere:  

Ane Katrine Vig, David Brandenhoff, Mette Stjernholm, Lea Storm, Hanne Pia 
Kølleskov, Kathrina Haugaard, Karin Jonge, Steen Agersø, Mads Møller, Malthe 
Rasmussen, Heidi Priebe Beck, Carina Güllendorff, Maj My Humaidan, Karsten 

Solberg. 
 

Afbud:  
Pia Justesen, Lisbeth Risom, Charlotte Kisby, Maria Sigsgaard. 
 

Ikke til stede:  
 
 

  

  

  

Emne (og 

ansvarlig) 

  

  

Indstilling 

  

Tid 

  

Beslutning – hvem gør hvad 

  

  

1 

  

  

Valg af ordstyrer 

  

Beslutning 

  

17:00-

17:05 

  

  

  

2 

  

Godkendelse af 

referat fra sidste 

gang, samt 

dagens 

dagsorden 

  

  

Beslutning 

  

17:05-

17:05 

  

  

3 

  

Velkommen til de 

nye medlemmer 

– valg af formand 

og næstformand 

  

Orientering 

og 

beslutning  

  

17:05-

17:25 

  

  

Velkomst og præsentation af alle 

skolebestyrelsens medlemmer, 

suppleanter samt ledelsen.  

 

Forældrevalgte 

skolebestyrelsesmedlemmer vælger på 

formøde formand og næstformand.  



 

 

 

Ane Katrine Vig er valgt til formand for 

skolebestyrelsen. 

David Brandenhoff er ny næstformand.  

 

 

 

 

 

 

4 

 

Opfølgning på 

ordensregler og 

værdiregelsæt 

 

Drøftelse 

og 

beslutning 

 

17:25-

17:40 

 

Redigeret ordensregler (og 

værdiregelsæt) har været drøftet i 

personalegruppen.  

 

Disse ønskes behandlet og godkendt, 

evt. med justeringer. Disse er vedlagt.  

Antimobbestrategi som kan ses i 

sammenhæng dermed er også vedlagt. 

Denne er dog ikke nyredigeret, men til 

orientering.  

 

Det blev aftalt at der stadig er behov for 

justeringer, som bestyrelsen skal 

arbejde videre med. Derfor tages den op 

igen. 

 

 

 

5 

 

Opfølgning 

omkring 

høringssvar 

 

Orientering 

 

17:40-

17:50 

 

Høringssvar er vedlagt i forhold til 

budget 2023 i Ærø Kommune.  

Kort orientering i den forbindelse 

Samt seneste nyt vedr. budget.  

 

Der blev orienteret om at skolen 

forventes at skulle indgive 

besparelsesforslag. Forventning om kort 

frist. Det er endnu uvist i hvor høj grad 

skolen rammes i 2023. Det forventes at 

der skal spares mere i 2024 og 

fremadrettet.  

 

 

6 

 

Tema – IT politik 

   



 

 

Orientering 

og drøftelse 

 

17:50-

18:30 

Indledende drøftelse vedr. IT 

politik/handleplan/strategi for Marstal 

Skole. 

Med sigte på formål, indhold og 

understøttelse af undervisningen på 

skolen.  

 Hvorfor vil vi have en IT-politik 

 Hvad skal den indeholde 

 Hvordan støtter IT skolens opgave 

 

Herunder status mobilpolitik.  

 

Det blev aftalt at der nedsættes en 

arbejdsgruppe som inddrager såvel 

bestyrelse og personale.  

 

Samt at mobilpolitik også opdateres.  

 

 

 

7 

  

 

Meddelelser: 

  

-      Skolens leder 

-      Formanden 

-      MED-udvalget 

-    

-      SFO 

  

   

  

 

Orientering 

  

 

18:30- 

18:45 

  

 

Skolens leder: 

 Status økonomi pr. 19.09.22 

 Status arbejdstidsaftale 

 Status vikar/sygdom 

 

Der forventes et merforbrug på ca. 3 

procent af skolens budget. Skyldes 

primært at vi har mange 

ressourcekrævende opgaver mht til børn 

med særlige behov.  

 

Der er indgået en arbejdstidsaftale med 

øhavets lærerkreds, som betyder at der 

sættes et maksimum på 25 ugentlige 

lektioner.  

 

Der har været megen sygdom i 

efteråret. Der arbejdes på løsninger i 

den forbindelse. 

 

 

 

 



 

 

Formanden:  

Takkede for valg – glæder sig til 

opgaven. David takkede ligeledes for 

næstformandsvalget. 

 

f    Fra SFO:  

Ar Arbejdet med ny SFO følger planen. Der 

er rejsegilde 7. oktober. Håb om 

ibrugtagning ca. uge 8 2023.  

 

 

 

8 

 

 

 

Orientering 

 

18:45- 

18:50 

 

 

Ny mødedato oktober pga. fejl i årsplan. 

Det foreslås at møde afholdes d. 24. 

oktober.  

Det er udmeldt, at mødedato er 24. 

oktober.  

  

9 

 

Eventuelt 

 

 

 

Orientering 

 

18:50-

19:00 

 

 
 
 

 
 

 
 

 
 

 


